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Dnes se v tělocvičně SeZš Lanškroun odehrálo první kolo LAVLu. Každé družstvo mělo
obsazené skvělé hráče a to odpovídalo i hernímu projevu na hřišti (a někdy i mimo něj). V
prvním kole soutěže stálo družstvo Žichlínka. Hned v úvodu musím pochválit družstvo
Veteránů, kdy i tyto postarší hráči nezapomněli a dostavili se k zápasům (u těchto chlapců už to
je úspěch a výhra ).

      

Pochvalu si také zaslouží jediná hráčka na hřišti, která nastoupila za družstvo Lanškrouna Lenka Gotvaldová. Tato hráčka zastínila svojí hrou jak spoluhráče, tak i 99% dalších zúčastněných (to 1% jsem si musel nechat pro sebe že). Doufám že i ostatní
kola proběhnou v takovém bojovném duchu a nasazení jako v tomto prvním.  Nemohu vynechat
perfektní občerstvení, které bylo připraveno pro hráče (občerstvení mimochodem zajišťovalo
družstvo VK Bystřec). Klobásy z udírny, která stála hned před tělocvičnou, kdy každý hráč si
uříznul  teplou klobásu byl fakt super nápad. Musím dodat, že tento nápad byl našeho
nahrávače Standy Musila (ten je maličko přes to žrádlo). Další družstva to budou mít opravdu
těžké se zajištěním občerstvení .

  

Těsně před začátkem prvního zápasu se však přihodila jedna nepříjemná maličkost a to, že v
celém areálu tělocvičny a přilehlé školy nebylo k dispozici ani jedno počítadlo. Tohoto těměř
neřešitelného problému se však s elegancí sobě vlastní ujal Riči, který si vzpomněl na léta, kdy
se začaly psát dějiny volejbalu a kdy tento hráč započal svojí volejbalovou dráhu a sestrojil
provizorní počítadlo, které v průběhu prvního zápasu ovládal a tím zajistil bezproblémový start
turnaje. Pro ilustraci přikládáme i dobovou fotografii tohoto hráče.
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